
 

Referat 
D 23.9.2024 kl. 19.00-21.00   

 
Forældrerepræsentanter: 
Kristian Kjær Søgaard, Maja Hjort Pedersen, Henriette Booth Thomsen, Malene Elbæk 

Kjær og Cathrine Bonde Knudsen 

Medarbejderrepræsentanter: Lars Strandhave  

Ledelsen: Annette Hald  

 

Afbud:  

DAGSORDEN 

 

Uddybelse af punktet /  

REFERAT OG BESLUTNING 

ANSVAR-

LIG 

1. Godkendelse af 

dagsorden. 

Valg af ordstyrer og 

referent 

 

Godkendelse af referat 

fra sidste møde 

Dagsorden godkendt 

 

Ordstyrer: Malene 

Referent: Cathrine  

 

Referatet godkendt og underskrevet 

 

 

2. Nyt fra bestyrelsens 

underudvalg 

Evaluering af Høstfesten d. 6-9: 

Succes, positive tilbagemeldinger, god hjælp til at 

rydde op. Konceptet kan godt gentages igen næste 

år Fint at starte kl. 17.00  

 

Planlægning af legepladsdagen d. 4-10: 

Der laves en fysisk invitation med tilmelding som 

supplement til AULA-invitationen, der ”drukner” i 

andre opslag  

Opgaver:  

-Dræn-render ved drivhus > vigtigste prioritet 

-Del af legetårnet fjernes en anden dag (Kristian 

aftaler hvornår og hvordan) 

-Græs på højens sider fremover? Det gror til i 

tidsler, så børnene alligevel ikke kan færdes i ”vild 

med vilje” området? 

-Afskærmning på cykelbanen ned mod gruset 

-Scene af fliser nedenfor bakkens trin  

-Drivhus og køkkenhave gøres vinter klar 

 

 

3. Opfølgning på 

dialogmødet i juni 

Tiltag med pointer fra oplægget? 

Arbejdsgruppen er klar til at filme       

 

4. Opfølgning på arbejdet 

med principper  

Evt. respons på de ophængte statements og 

principperne? 

Vi er gode til at hilse på hinanden 

Der bør arbejdes mere med layout på opslaget; 

selve teksten er kort og god som den er.  

Gerne ”genoplive” ugebrevet fra grupperne, så der 

kommer lidt mere info ud til forældre om ugens 

forløb i børnehaven. 

 

 

5. Orienteringspunkt: 

Formand: 

Forældrerepræsentanter: 

Leder: 

Et gensidigt orienteringspunkt 

Formand:  

Ingen bemærkninger. 

Forældrerepræsentanter: 

 



 

Medarbejderrepræsentant Mulighed for markering på trapperne/gangsti op 

langs børnehaven for at undgå faldulykker? > 

Annette kontakter Teknik for at finde den bedste 

løsning. 

Muligheder for / opfordring til at gøre brug af byen 

og netværk til fx at gå tur for at se.en kat, en traktor 

osv? > Børnehaven tager gerne imod idéer til nye 

steder og kan også på AULA spørge ud for div 

forslag ved aktuelle emner.  

 

Leder:  

Dejligt at vi som børnehave har haft mulighed for at 

komme på de to store fælles ture (gårdbesøg og 

Givskud Zoo) og opleve ”den store verden” 

sammen. 

Medarbejderrepræsentanter:  

Ingen bemærkninger. 

6. Økonomi Budget 2025, forlig indgået.   

 

Egen budgetstatus 2024 

Pga. højere forbrug af vikartimer end forventet 

tidligere på året, bliver der nok desværre ikke 

muligt at lægge penge til side til første del af 

opsparingen til et nyt klatrearrangement. 

 

7. Evt. Punkter til næste møde d. 18-11 kl. 19.00? 

 

Info-møde for nye forældre 18.11.24 kl. 

18.00:Cathrine deltager evt. 

 

Dialogmøde d. 29.10.24: Kristian og Henriette 

deltager ikke.  

 

Evt.: Ingen bemærkninger.  

 

 


